
Zápis z jednání Územní skupiny č. 3 - Vltava, Vrbenské rybníky. 
  
Datum a čas:   21. 11. 2023, 16:30 - 17:30 hod.  

Místo jednání:   KD Vltava, Č. Budějovice  

Členové skupiny:  J. Šikýř, P. Kubát, V. Pakandlová, J. Arndtová, Petr Kurz       

Jednání vedl:   Josef Šikýř (předseda skupiny)  

Zápis vyhotovil:  Josef Šikýř   

                    

  

I. Zahájení jednání územní skupiny č. 3   

 

II.        Body jednání:  

1) Seznámení s obsahem jednání územní komise rady města ze dne 14. 11. 2023 

Přítomní členové byli seznámeni s průběhem jednání územní komise a jeho jednotlivými body. 

V rámci spolupráce byla také dopředu domluvena schůzka se zástupcem firmy FCC, panem 

Braným. Setkání se uskutečnilo den před jednáním územní skupiny tj. 20.11.2023. Při jednání 

s ním byly probrány jednotlivé skutečnosti týkající se kapacity kontejnerů umístěných 

v jednotlivých částech sídliště Vltava a jeho nejbližšího okolí. Vedle toho bylo řešeno i 

umisťování sběrných nádob na použité rostlinné oleje používané v domácnostech v rámci 

sídliště Vltava. Přítomný člen naší územní skupiny, pan Petr Kubát poukázal i na nedostatečné 

informování obyvatel ze strany FCC, kde lze nalézt výše zmiňované sběrné nádoby na rostlinné 

oleje. Pan Braný v průběhu jednání přislíbil aktualizaci aplikace, která má sloužit 

k informování o umístění kontejnerů na území našeho města. V této souvislosti bylo navrženo, 

aby sběrné nádoby byly umisťovány společně s dalšími kontejnery na papír, sklo a plasty. 

 

      

2) Spolupráce Městské policie Č. Budějovice a její kontrolní činnost 

V rámci jednání územní skupiny byla projednána možnost přítomnosti zástupce Městské 

policie Č. Budějovice, pana Šaleny. Bylo dohodnuto, že požádáme o jednání s ním, a to 

v průběhu ledna 2024. Součástí tohoto jednání by mělo být seznámení zástupce MP 

s kritickými místy v dopravě, které se dotýkají běžného života našich spoluobčanů žijících na 

sídlišti Vltava. 

 

 

3) Pozemní úpravy v rámci křižovatky v ulici Husova třída a Oskara Nedbala 

Další pozemní úpravy v rámci této křižovatky jsou překvapující. Tato křižovatka v nedávné 

době prošla rekonstrukcí, a proto považujeme za nešťastné opětovné omezení silničního 

provozu v této části pozemní komunikace. V této souvislosti se členové skupiny shodli na tom, 

aby v rámci jednání územní komise, které proběhne dne 12. 12.2023 byly opět vzneseny dotazy 

na možné provedení vodorovných úprav jízdních pruhů tak, aby zrcadlově odpovídaly 

protilehlým jízdním pruhům vedoucích od centra města na sídliště Vltava a odbočení na sídliště 

Máj. 

 

 

 

 

 

 

 

uzemni skupina č. 3 Vltava, Vrbenske rybniky                                                                              Stránka 1  



4)  Participativní rozpočet – vítězné projekty     

Členové územní skupiny byli seznámeni s informacemi, týkající se hlasování o 

participativním rozpočtu. Po zkušenosti s předešlým průběhem a výběrem projektů se členové 

naší územní skupiny soustředí na projekty s menší finanční náročností a proveditelností. 

V příštím roce 2024 budou hledány možnosti pro uplatnění návrhů týkající se sídliště Vltava. 

  

 

5) Projednání podnětů včetně situace kolem rozšíření tzv. modrých zón 

V rámci tohoto bodu byli členové seznámeni s dotazem, který obdržel předseda územní 

skupiny od člena dopravní komise, pana Hovorky týkající se možného rozšíření modrých zón 

i na sídliště Vltava a jeho okolí. K tomuto dotazu bylo předsedou územní skupiny zaslána 

odpověď s vyjádřením. Hlavní podstata instalace modrých zón nemá dle názoru všech členů 

územní skupiny i ostatních skupin smysl právě na sídlištích. V tomto duchu se vyjádřili i další 

předsedové územních skupin na předešlých jednáních. V této souvislosti zazněla i informace, 

že někteří členové vedení města nejsou nakloněni myšlence zavádění modrých zón na 

sídlištích. 

  

Do tohoto bodu bylo dodatečně přidána i informace, kterou obdržel předseda územní skupiny 

dne 22. 11. 2023 od paní Starcové týkající se plánované novostavby bytového domu D+F o 63 

bytech (Bytový komplex kasárna Čtyři Dvory, České Budějovice). Dle sdělení paní Starcové 

vyjádřili obyvatelé ulice Rybniční a Husova k této stavbě své námitky ke stavebnímu řízení. 

Vzhledem k tomu, že územní skupina nemá možnost vstupovat do jednání se stavebním 

úřadem a ani není účastníkem stavebního řízení bude tato informace předána pouze formálně 

ke sdělení na jednání územní komise dne 12. 12. 2023. 

      

 

III.               Volná diskuse   

                     Členům územní skupiny byla elektronicky předána studie Levý břeh Vltavy, která se dotýká          

        svým záměrem i sídliště Vltava a jeho nejbližšího okolí.  
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